
Zima jak má být..........
Jako obvykle v tuto dobu – kloužeme po náledí a po

sněhu.  Máme  spoustu  starostí  s úklidem  sněhu  a
udržováním  komunikací  v jakémsi  stavu.  Sice  se
všichni snažíme, ale přeci jen ta snaha je různá. Někdo
má chodníky před svým domem v naprostém pořádku,
někdo se snaží alespoň o jakési uličky a někdo si ještě
ani  neuvědomil,  že  je  jeho  povinností  odklidit  sníh
před svým domem. Musím bohužel přiznat, že i obec
má  leckde  problémy,  nezvládli  jsme  zejména
autobusové  zastávky  a  schůdnost  některých  cest  je
nedostatečná.  V této  souvislosti  prosím  a  vyzývám
všechny majitele vozidel, aby v případě padání sněhu,
svá  vozidla  nenechávali  na  veřejných komunikacích.
Brání  tím  prohrnování  sněhu.  Víte  sami  lépe,  že
některé  ulice  v Ondřejově  jsou  velmi  úzké  a  pokud
někde v trase stojí  automobil,  není šance prohrnovat.
Ale jako každý rok tyto základní pravidla vzpomeneme
obvykle až  po  ....  Tak si  prosím,  hlavně  dávejte  při
chůzi pozor, námraza je zrádná.
                                                         Jaroslava Malá

Pan Zdeněk Kycler provedl z vlastní iniciativy
a  bezúplatně  (obec  uhradila  náklady  na  materiál)
opravu omítky a střechy na kapličce ve Třemblatech,
v Lipské.  Na jaře by chtěl ještě provést nátěr fasády.
Kdo jste kapličku ještě neviděl,  doporučuji se podívat
např.  v rámci  nedělní  vycházky.  Panu  Kyclerovi
jménem obce děkuji.   

J.Malá

Informace ze zasedání zastupitelstva 
                                  a rady obce

Ze zasedání zastupitelstva 7. 10. 2004
Novou členkou zastupitelstva obce se stala paní Eva

Palmová.  Nahradila  paní  Alici  Potměšilovou,  která  po
mateřské  dovolené  nastupuje  na  MěÚ  v  Říčanech;  podle
zákona je tato práce neslučitelná s členstvím v zastupitelstvu
obce. Paní Palmová složila slib zastupitele, který předepisuje
zákon. Na místo Alice Potměšilové byl také zvolen nový člen
finančního  výboru  Jaroslav  Kycler  a  nový  člen  stavební
komise Josef Zicha. 

Zastupitelstvo schválilo změnu rozpočtu obce na rok
2004. Při tom se nemění celkové příjmy ani výdaje obce, jen
se přesouvají mezi jednotlivými položkami. Největší změnou
je výdaj 230 000 korun na úpravu dešťové kanalizace, která
odvádí vodu ze střechy a dvora základní školy přes pozemek
paní Poláčkové. Tato voda šla přes žumpu vybudovanou v 60.
letech  a  ze  žumpy  prosakovala  do  studny  paní  Poláčkové.
Opravená  kanalizace  jde  sice  opět  přes  pozemek  paní
Poláčkové, protože jiné řešení není technicky proveditelné, ale
voda z ní se už nemůže dostávat do okolní půdy a do studny. 

Dále zastupitelstvo schválilo místní  program obnovy
venkova  do  konce  volebního  období  a  program  regenerace
městské  památkové  zóny  Ondřejov.  Schválení  obou  těchto
programů je nutné pro získávání dotací od státu a kraje. 

Na žádost p. Jaroslava Štolce se zastupitelstvo znovu
zabývalo otázkou,  zda  obec má nebo nemá ukončit  členství
v Honebním  společenstvu  Ondřejov.  Zastupitelstvo  nakonec
souhlasilo  s členstvím obce  v Honebních  společenstvech,  ve
kterých je až doposud členem, s podmínkou, že Honební výbor
každého  Honebního  společenstva  bude  pravidelně  každé
pololetí předkládat písemné zprávy o svém hospodaření.

Zastupitelstvo  také  schválilo  přijetí  dotace  ze
Středočeského kraje ve výši 180 000 Kč na úpravy veřejného
prostranství.

Ze zasedání rady 6. 12. 2004
Rada schválila žádost p.  Čapka,  nájemce Kulturního

domu v Ondřejově,  aby rozšířil  svůj  nájem o  místnosti  v 1.
patře.  Schválila  také  žádost  p.  Chen  Shijieho  o  pronájem
plochy na  náměstí pod novinovým stánkem, kde chce obnovit
prodej novin. 

Dále  rada  jednala  o  rozpočtu  obce  na  rok  2005.
Starostka  předložila  návrh  rozpočtu,  který  je  vyrovnaný.
Jednalo se také o budoucím využití naspořených peněz, které
jsou  určeny  pro  výstavbu  vodovodu  a  kanalizace.  Obec  by
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měla připravovat projektovou dokumentaci na zbývající úseky
kanalizace v Ondřejově,  Turkovicích a Třemblatech tak,  aby
současně s vodovodem mohla budovat i kanalizaci (při jednom
výkopu by to bylo levnější). Projekt na vodovod je už hotov,
ale  projekt  kanalizace  pro  některé  části  obce  ještě  není.
Největší  problém  je  zatím  s Turkovicemi,  protože  tam  se
nepodařilo  najít  vhodné  místo  pro  čističku  tak,  aby  do  ní
mohla  být  svedena kanalizace  z celé  vesnice  a  aby majitelé
dotčených  pozemků  souhlasili  s umístěním  čističky  i
přístupové  cesty  k ní.  Není  také  zatím  vyřešena  otázka
kořenové čističky Astronomického ústavu pod hřištěm. Na tu
je i připojena řada domů v obci,  které nepatří ASÚ, čistička
však  už  je  kapacitně  přetížená.  Rada  obce  proto  schválila
vypsání výběrového řízení na zpracování studie, která by řešila
odkanalizování  Turkovic  a  oblastí  U  Votavky,  Pražská,
Turkovická, Pod Hřištěm, Na Horce a Sportovní v Ondřejově.

Rada  dále  schválila  pořízení  internetové  domény
ondrejov.net  pro obec. Znamená to, že obec bude využívat e-
mailové  adresy  s touto  koncovkou,  např.
starosta  @  ondrejov.net  ,  nebo  podatelna  @ondrejov.net  ,  a  dále
že její  webové stránky budou mít  adresu  www.ondrejov.net.
Nemůžeme bohužel používat doménu ondrejov.cz, kterou by si
každý nejsnáz zapamatoval, protože ta už je dlouho zadaná —
užívá ji Denní psychoterapeutické sanatorium Ondřejov (sídlí
v Praze 4 v ulici Nad Ondřejovem).
 Rada  vzala  na  vědomí  petici  občanů  týkající  se
obnovení  provozu  v objektu  čp.  37  (objekt  p.  Šebla  vedle
Kulturního domu). Na obecní úřad dosud nedošla žádná žádost
od  pana  Romana  Valenty  nebo  pana  Antonína  Šebla  o
vyjádření ke stavebním úpravám hospodářských budov u čp.
37,  které  by  byly  nutné,  kdyby  měl  být  provoz  restaurace
rozšířen.

Starostka  informovala  o  dopise  Technických  služeb
Benešov, které nám oznamují podstatné zvýšení cen za odvoz
odpadu. Důvodem je jednak zvýšení DPH za odpady z 5 % na
19  %,  dále  zvýšení  poplatku  za  uložení  tuny  odpadu  na
skládku  a  konečně  zvýšení  cen  motorové  nafty.  V této
souvislosti  požádala  členy  rady  o  stanovisko  ke  zvýšení
poplatku za odpad. Rada obce většinou hlasů schválila návrh
na  zvýšení  poplatku  na  500,-Kč.  Poplatek  stanovuje
zastupitelstvo,  proto  mu  tento  návrh  bude  předložen  na
prosincovém zasedání.

U Okresního soudu pro Prahu-východ se konalo další
stání  ve  sporu  obce  s p.  Antonínem  Šeblem.  Soudkyně
okresního soudu  rozhodla, že zadá znalecký posudek znalci
z oboru projektování staveb, zda by příslušné stavební úpravy
byly možné, a jednání odročila. 

Ze zasedání zastupitelstva 14. 12. 2004
Zastupitelstvo schválilo  bezúplatný převod obecního

vozidla Avia, které bylo v užívání Hasičské zásahové jednotky
Turkovice a které turkovičtí hasiči v současné době vlastními
silami  opravují,  do  vlastnictví  Sboru  dobrovolných  hasičů
Turkovice. 

Zastupitelstvo schválilo změnu rozpočtu na rok 2004.
Změna  spočívá  v tom,  že  se  turkovickým  hasičům  zvýší
příspěvek  na  rok  2004  o  20 000  korun,  aby  bylo  možno
zaplatit už provedené nákupy, a o stejnou částku se jim sníží
příspěvek na rok 2005.

Dále  zastupitelstvo  schválilo  rozpočet  obce  na  rok
2005;  otiskujeme  ho  v tomto  čísle  Ozvěn.  Rozpočet  je
vyrovnaný,  avšak  nezahrnuje  všechny  investiční  akce,  o
kterých  se  zatím  uvažuje.  V případě,  že  by  se  ukázaly
možnosti dotací na tyto akce, by bylo třeba k dotacím přidat i

vlastní prostředky obce; pak by zastupitelstvo mohlo schválit
změnu rozpočtu v průběhu roku.

Zastupitelstvo schválilo vyhlášku o místním poplatku
za  odpad.  V r.  2004  činil  tento  poplatek  450  korun  na
poplatníka a rok, od nového roku bude 500 korun. Důvodem je
podstatné zvýšení  nákladů na  likvidaci  odpadu  (vyšší  DPH,
vyšší  skládkovné,  vyšší  cena  nafty).  I  po  zvýšení  poplatku
bude obec doplácet na likvidaci odpadů ještě dalších víc než
půl milionu korun ročně. 

Dalším  bodem  byla  změna  jednacího  řádu.
Zastupitelstvo schválilo, aby v případě, že se hlasuje o žádosti
občana, který je na zasedání přítomen, bylo hlasování tajné. 

Potom  se  hlasovalo  o  žádostech.  Manželé
Vodrhánkovi požádali o směnu svého pozemku PK 542/1  za
obecní  pozemky p. č.  506/3,  607/10,  607/12, 607/13 v k. ú.
Ondřejov  u  Prahy.  Pozemek,  který  manželé  Vodrhánkovi
nabízejí,  má  výměru  2922 m2 a  nachází  se  v údolní  nivě
potoka podél silnice na Hradové Střímelice, před jeho ústím do
Seradovského  potoka  (blízko  Sadílkovy  cihelny);  je
nepoužitelný pro stavbu nebo pro jakékoliv komerční využití.
Pozemky obce, které za něj požadují, mají výměru 1351 m2 a
nacházejí  se  v areálu  zemědělského družstva,  jediné  lokality
v Ondřejově,  která  je  v návrhu  územního  plánu  určena  pro
výrobu  a  skladování.  V diskusi  bylo  poukázáno  na  to,  že
stavební pozemky se dnes v obci nabízejí za 500 až 850 Kč/m2

a že pozemky v jediném komerčním areálu v obci mohou mít
nejméně stejnou cenu, takže pak by tržní cena pozemku obce
byla  zhruba  700 000  až  1 100 000  korun,  zatímco  pozemek
manželů Vodrhánkových může mít cenu max.  20,-Kč/m2,  tj.
zhruba  60 000 Kč.  Uvažovaná  směna  by tak  pro  obec  byla
velmi nevýhodná. Na druhou stranu bylo také řečeno, že tržní
hodnotu lze stanovit podle zájmu o odkoupení pozemku a za
jakou  cenu  se  pozemky  v té  lokalitě  současně  prodávají.
Naposledy  obec  prodala  v areálu  ZD  pozemek  v minulém
volebním  období  za  200,-  Kč/m2.  V letošním  roce  prodává
obec stavební pozemky za cenu 300,- Kč/m2, v areálu ZD však
obec pozemky neprodávala. V tajném hlasování zastupitelstvo
žádost o směnu pozemků zamítlo. 

Zastupitelstvo také  jednalo o možnosti  vyměnit  část
školní zahrady p. č. 206/4 za část pozemku p. č. 206/3, která
přiléhá k ulici  Větrné v Ondřejově (cesta od Školní ulice  na
Křížek). Ulice Větrná je na své severozápadní straně sevřena
mezi  dvěma  soukromými  pozemky  a  je  tam  velmi  úzká.
Výměnou by bylo možno ji o několik metrů rozšířit. Majitelé
pozemku  206/3  navrhli  výměnu  přibližně  100  m2 svého
pozemku za  přibližně  400 m2 školní  zahrady.  Zastupitelstvo
tuto výměnu neschválilo.

Prostory,  v kterých  se  dnes  nachází  Mateřská  škola,
nesplňují  požadavky  hygieniků  na  podlahovou  plochu  na
jedno dítě. V současné době máme výjimku platnou do roku
2007,  ale  pak už  bude  muset  být  minimální  plocha  na  dítě
splněna.  Kdyby  měla  školka  zůstat  v prvním  patře  dnešní
budovy, musela by se omezit jen na jednu třídu a druhá by se
musela zrušit. Přitom zájem rodičů o školku je stále značný.
Proto  se  budeme snažit  prostory školky rozšířit  do  přízemí.
Znamená to ovšem najít vhodné místo pro školní družinu a pro
knihovnu.  V této  souvislosti  obec  dostala  nabídku  ing.
Jaroslava  Ročáka,  aby byla  knihovna provozována v prvním
patře jeho mlýna,  nad sálem, kde se dnes pořádají koncerty.
Z mlýna by se tak mohlo stát skutečné kulturní centrum obce,
s koncerty, besedami, půjčováním i prodejem knih, internetem
apod. Zastupitelstvo tento návrh s povděkem přijalo a pověřilo
radu, aby o něm s ing. Ročákem dál jednala. 

Následovala  diskuse  s  připomínkami  a  návrhy
zastupitelů. Nakonec starostka všem popřála hezké vánoce a
pevné zdraví v novém roce a zasedání ukončila. 
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Ze zasedání rady 10. 1. 2005 
Protože výdaje obce za likvidaci odpadu jsou vysoké a

dále rostou, požádala starostka čtyři firmy (A.S.A., spol s r.o.,
ASP  služby  spol.  s r.o.,  Lubomír  Obr,  Technické  služby
Benešov,  s.r.o.),  aby nám zaslali  své cenové nabídky,  podle
kterých  se  můžeme  rozhodnout  pro  nejvýhodnější  řešení.
Porovnáním  nabídkových  cen  se  ukázalo,  že  nejvýhodnější
způsob  vyvážení  popelnic  je  od  TS  Benešov  (dosavadního
partnera),  svoz  pytlů  od  TS  Benešov  a  odvoz  odpadu  na
kontejneru  od  firmy  Obr  (dosavadního  partnera).  Odvoz
separovaného  odpadu  vychází  příznivě  od  TS  Benešov,  ti
ovšem nepronajímají nádoby, obec by musela nakoupit nové.
Po vyhodnocení rada doporučila zachovat dosavadní stav až na
to,  že  svoz  pytlů  z některých  chatových  oblastí  bychom
zajišťovali  přes  TS  Benešov.  Dále  na  návrh  starostky  rada
schválila přesný časový rozpis umístění a odvozu kontejnerů,
aby občané mohli předem počítat s tím, kdy u nich kontejner
bude stát a kdy bude odvezen. 

Dále  rada vzala  na vědomí informaci  o tom, že pro
zdravotně  postiženou  žákyni  základní  školy  bude  třeba
vybudovat  pohyblivou  plošinu  na  schodišti  ZŠ.  Nabídková
cena je 370 000 Kč. Ve spolupráci se školou budeme jednat o
dotaci na tuto plošinu se Středočeským krajem. 

Rada obce rozhodla, že osloví projektanta p. Škváru
z firmy  Interprojekt  odpady,  aby  dal  svou  nabídku  na
vypracování projektové dokumentace na zbytek kanalizace pro
všechny  tři  části  obce.  Po  vypracování  této  dokumentace
bychom  už  měli  projekty  na  vodovod  i  kanalizaci  pro
Ondřejov, Třemblaty i Turkovice. 

Rada schválila záměr zřídit autobusovou zastávku na
znamení  v Třemblatech  pod  chatovou  osadou  směrem  na
Myšlín.

Paní  Vávrová  oznámila  Základní  škole,  že
neprodlouží smlouvu na pronájem sokolovny. Obec a škola se
proto  budou  muset  zabývat  otázkou,  kde  bude  mít  škola
tělocvičnu.  V současné  době  má  obec  k dispozici  jediný
vhodný prostor: sál KD. Tam se ovšem budou  muset provést
stavební úpravy: vybudovat sociální zařízení, šatny pro děti i
místo  pro  nářadí.  Sál  je  vytápěn  elektrickým  přímotopným
kotlem, takové topení bude poměrně nákladné. 

Podle nového školského zákona musí být zřízena rada
školy, v které zasednou zástupci rodičů, učitelů i obce. Podle
zákona  připraví  obec  volební  řád,  podle  kterého  se  členové
rady školy budou volit. 

Někteří vlastníci nemovitostí v jižní části náměstí mají
zájem vybudovat u svého domu chodník na vlastní náklady.
Obec projedná s památkáři, jaký druh chodníku by to měl být,
aby byl zachován jeho jednotný vzhled.

Na žádost rybářského kroužku rada rozhodla, že okolo
brodu přes obtok u Seradova bude navezen štěrk a že bude
vybagrováno kaliště na přítoku do Seradova. 

Město  Mnichovice  přišlo  s iniciativou  vybudování
páteřní datové linky z Prahy do našeho regionu a její rozvedení
do blízkých obcí. To by umožnilo všem našim občanům získat
velmi  levný  vysokorychlostní  internet  a  navíc  i  možnost
spojení uvnitř vlastní sítě — pak by se dalo např.  bezplatně
telefonovat  uvnitř  sítě,  připojit  k síti  alarmy,  kamery  pro
sledování např.  svého domu v době nepřítomnosti apod.  Pro
financování  výstavby  těchto  páteřních  linek  požádají
Mnichovice spolu s přilehlými obcemi o dotaci z evropských
strukturálních fondů a z ministerstva pro místní rozvoj. 

Martin Macháček

ZPRÁVA O ČINNOSTI                             
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ 

LADŮV KRAJ - 2004
DSO LK v  roce 2004 zabýval realizací několika projektů.

Získal dotaci z POV na projekt Po stopách Josefa Lady
ve výši 190  000,-  Kč.  Podle výtvarného návrhu renomovaného
říčanského  grafika  Tomáše  Hřivnáče  bylo  vytvořeno  17
informačních  tabulí  k Cestě  kocoura  Mikeše  a  k Pohádkovým
Hrusicím.  Jedná  se  o  unikátní  naučnou  stezku  podle  pohádek
Josefa Lady. Mgr. Josef Lada – editor díla Josefa Lady, propůjčil
mikroregionu obrázky a citáty z knih za účelem realizace tohoto
projektu na dobu 10 let. Informační tabule společně se značením
dřevěnými směrovkami KČT budou nainstalovány po dohodě se
Středočeským krajským úřadem před otevřením trasy. K projektu
vyšel propagační materiál, obsahující hru pro děti. Tento materiál
bude prodáván v informačních centrech, v razítkovacích místech a
na veletrzích cestovního ruchu.

Dalším propagačním materiálem vydaným v roce  2004
jsou  Toulky  krajem  Josefa  Lady.  Jde  o  komplexní  materiál
obsahují  turistické  zajímavosti,  doporučené  trasy  různé
náročnosti, kontakty na obce, ubytování a doporučené restaurace.

Byl  rovněž  zpracován  produkt  Ladův  kraj  –  pohyb,
poznání, zábava, který je určen pro individuální turisty i cestovní
kanceláře.  Jedná  se  o  týdenní,  víkendový  a  třídenní  program
v Ladově  kraji.  Tento  program vyšel  v časopise  Travel  Profi  a
katologu Czech Tourism – Obchodní dům turistických produktů.

Kvalitu  služeb  restaurací  sleduje  projekt  Gastronomie.
Účastní  se  ho  16  restaurací  vytipovaných  starosty  obcí.
Restauratéři  podepsali  podmínky  účasti  v projektu  týkající  se
kvality  pokrmů,  obsluhy a  prostředí.  Účastníkům projektu  byly
předány certifikáty a samolepky s logem mikroregionu k označení
restaurací.  Projekt  bude  pokračovat  např.  společnými  akcemi,
bude propagován na veletrzích a v prospektech Ladova kraje.

Jedna z obcí Ladova kraje – Mnichovice získaly dotaci
ze Strukturálních fondů Evropské unie  na vytvoření Informačního
centra.  DSO  Ladův  kraj  uzavřel  s Mnichovicemi  partnerskou
smlouvu,  neboť  získání  dotace  bylo  podmíněno  činností  obce
v regionu a návazností na projekty Ladova kraje.
Ladův kraj  rovněž požádal o dotaci na propagaci mikroregionu
v rámci  Státního  programu  cestovního  ruchu.  Podle  odpovědi
MMR  ,  bude  vzhledem  k nedostatku  finančních  prostředků
přesunuta do příštího roku.

Byla  zpracována  projektová  fiše  k žádosti  o  dotaci   z
POV na  Ringhofferovu cestu.  V dokumentu je  uvedeno vedení
trasy,  na  kterém  se  shodly  obce  a  podnikatelé.  Trasa  povede
z Mirošovic, přes Velké Popovice, Štiřín, Kamenici do Kostelce u
Křížků. Výsledkem projektu bude produkt cestovního ruchu, který
současně  posiluje  vztah  místních  obyvatel  k  přírodnímu  a
kulturnímu dědictví.

DSO  Ladův  kraj  dále  požádal  o  dotaci  na  odměnu
pečovatele mikroregionu.

Pokračovalo  se  rovněž  ve  shromažďování
fotodokumentace  jednotlivých  obcích.  Tyto  fotografie  budou
použity do  dalších propagačních materiálů,  na pohlednice  a  do
inovovaných  internetových  stránek.  Ladův  kraj  se  zúčastnil
veletrhů cestovního ruchu Regiontour a Holiday world. Celoročně
byl mikroregion propagován v časopise cestovního ruchu –Travel
profi, v Mladé frontě Dnes, v rozhlase a televizi.

Byly  rovněž  shromážděny  podklady  pro  potenciální
projekty týkající se komunikací a cyklotras. DSO požádá o dotaci
na tyto projekty z fondů Evropské unie v roce 2005. 
Mikroregion pokračoval v opravě značení cyklotras. KČT  však
oproti původní dohodě nemohl tyto cyklotrasy převzít do správy,
neboť   Středočeský  kraj   jako  jediný  nepřispívá  na  opravu
cyklotras. Tato situace bude řešena v příštím roce.

Ing. Dana Grossová
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 Rozpočet na rok 2005  / v tis. Kč/

Příjmy
Daň z příjmů FO-ze závislé činnosti        1 250
                           -ze sam.výděl.činnosti       620 
Daň z příjmů PO                                      1 000
Daň z přidané hodnoty                             2 500
Správní poplatky                                              20 
Místní poplatky: - poplatek ze psa                  20
                            - za odpad                          750
                            - užívání veř.prostranství            5
Daň z nemovitostí                                          500
Neinvest dotace na školství a st.správu        305
Příspěvek na úhr.neinvest.nákladů 
           na žáky z jiných obcí                        290
Příjmy les                                                   800
Příjmy ze stočného v ON + Tř                     150
Příjmy z pronájmu nebyt.prostor              88
Příjmy z pronájmu pozemků               115
Příjmy z pronájmu hrobových míst               20
Příjmy z prodeje pozemků                           50
Úroky z BÚ                                    65
Dotace přímé výdaje na školství              7 000
---------------------------------------------------
příjmy celkem                                             15 548 
 
Výdaje   
Lesní hospodářství:                                           700
     mzdy včetně soc.a zdrav.pojištění                     284
     práce konané mimo prac.poměr                          25
     sazenice,chemikálie,drobný mat.              128
     opravy a údržba                                   8
     spotř.PHM (pila,křovinořez)                      15
     odměna odb.les.hospodáře                           25
     přibližování,zalesňování,těžba             168  
     1.etapa zprac.les.hosp.plánu                     42 
     školení,cestovné                                     5 
Místní komunikace:                                    315
     zimní údržba(posyp.mat.+prohrnování)              60
     materiál na úpravu cest,ost.drobný mat.             40
     opravy MK                                       150
     výkup pozemků   (narovnání cest)                50
     mat.do cest (chatové osady)                   15
Příspěvek na dopr.obslužnost                        290
Pitná voda                                      25  
    rozbory vody,opravy -studny                    25
Čistírny odpad.vod  ON,Tř                                    250
     nákl.na obsluhu včetně soc.+zdrav.poj.                  47
     spotř.elektřiny                                          100
     opravy a údržba                                    50
     rozbory odp.vod,odvoz kalu ap.            30
     odvádění dešťových vod                23
Příspěvek na činnost  MŠ                    250
Příspěvek na činnost ZŠ                1 200
Činnost knihovny                                       8
Vydávání OZVĚN                              15
Činnost SPOZ                                      20
Veřejné osvětlení                              410
    spotř. el.energie                              180
    opravy a údržba  (materiál +práce)             80
investiční:rozšíření veř.osvětlení v ON         150
Příspěvek prodejna TU                12
Odpadové hospodářství 

(sběr a svoz  komun.odpadu)        1 300
 Péče o vzhled obce a veř. zeleň                       35
    sazenice,drobný mat.                     5
    spotř.PHM                                      12
    údržba a opravy                  18

Hřbitov                                              70
    likvidace odpadu                        14
    opravy a údržba                  6
    oprava hřbitovní zdi                   50
Vedení obecní kroniky                             4
Požární ochrana                                            280
    jednotka  SDH ON                100
    jednotka  SDH  TU                  70 
    spotř.el.energie  ON,Tř,TU                         20
    opravy a údržba  pož. zbrojnice ON            40  
    opravy a údržba pož.  zbrojnice TU       50
Samospráva obce                                 695
    mzdy vč.soc.+zdrav.pojištění              690
    ost.drobné výdaje                  5
Místní správa                1 900            
    mzdy vč.soc.+zdrav.poj.                1 247   
    zákonné poj. zaměstnanců           7
    dohody mimo prac.poměr           20
    ochr.prostředky pro zam.              2
    předplatné Sb.zákonů,tisk,odb.lit.       15      
    nákup kancel.potřeb          43
    popl.za vodné,stočné              3
    topení                          55           
    spotř.el.energie            35
    spotř. PHM                    5
    poštovné                      25
    popl.za telefon,internet              50
    služby penz. ústavů           105
    školení                           7
    ost.služby             110
    opravy a údržba (bud. a zařízení OÚ ap.)         40
    rezerva na opravy a údržbu - ZŠ                  100
    nákup drobného dhm        30
    cestovné                               1     
Platby daní a poplatků                               40
Příspěvky Reg.Jih,L.kraj,SMO,FOD                 50
Příspěvky spolkům                                          100
Čerpání dotace přímé výdaje na školství (ZŠ, MŠ)    7  000

Doplatek  zpracovatelům ÚPD -investiční          50  
Hřiště Turkovice - investiční                          90 
Hřiště Třemblat - investiční                     233   
Příprava vodovod ON, Tř, TU                         115
---------------------------------------------
výdaje celkem                                   15 457 

Financování:                                     
Úhrada splátky návrat.fin.výpomoci-kanal.Tř               -  91 
------------------------------------------------------
Schváleno ZO: 14. 12. 2004

Senátorské dny senátorky Heleny Rögnerové

I.pololetí 2005

Říčany, Městský úřad od 14.00 – 17.00 hodin 3.1.,

7.2., 7.3., 4.4., 2.5., 6.6.2005

Schůzku je možné domluvit předem 

u asistentky senátorky 

na tel.č. 257 07 31 05, 604260188.
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III. díl Historie sboru dobrovolných hasičů
v Ondřejově – Martin Neumann 
11. června 1937 místní sbor dobrovolných
hasičů  provedl  veřejné  cvičení.
Vystoupili poprvé v nových krojích. Je to
již  třetí  vzor  hasičské  uniformy  od
založení sboru.

Požární družstvo v roce 1950

1939-1945
Bylo  zakázáno  nosit  stejnokroje  a  jejich
části členům českých spolků. Členové sboru
musí  konat  hlídky  v polích.  Nebude-li
některá hlídka konat povinnost, trest zní:
Budou odebrány všechny potravinové lístky na
jedno období celému sídlu. Dle nařízení musí
hasiči odevzdat mosazná šroubení z hadic. To
je  nahrazeno  jinou  slitinou,  která  však
nevydrží větší náraz.
1952
Předsedou je Václav Pospíšil čp. 19, členů
51.
Na  příkaz  ONV,  okres.  velitelství  požární
ochrany  v  Říčanech  byla  odeslána  ruční
stříkačka, umístěná u pí. Marie Sajdlové čp.
154 jako dar pro Slovensko. Darována byla
JZD Svatojánská pusta, okres Levice. 
1955
Předseda Antonín Šebl čp. 40, jednatel Karel
Kalaš čp.66, cvičitel Josef Novotný čp. 63,
počet členů 51. Účastnili se hašení požáru
usedlosti v Kalištích.

vítězné družstvo na závodech
 v Modleticích

1956
Místní jednotka čsl. svazu požární ochrany
Ondřejov  má  56  členů.  Předseda  Novotný
Josef, jednatel Šenych František. ml.
10-ti  členné  družstvo  vedené  Františkem
Šafrou  získalo  první  místo  na  závodech  v
Modleticích. V druhém kole se v Mnichovicích
umístilo  šesté.  Vybavení:  požární  auto,
závěsná  motorová  stříkačka,  440m  hadic,  3
žebříky,  výstroj  pro  10-ti  členné  požární
družstvo. 
1957
Místní  jednota  svazu  požární  ochrany
Ondřejov má 56 členů. Předseda Josef Novotný
čp.  63,  jednatel  František  Šenych  ml.,
pokladník  Václav  Řehák.  Má  10-ti  členné
družstvo  žáků  i  mužstva,  velitel  Václav
Vycpálek, cvičitelé Bedřich Šála a František
Šafra.  Společné  potíže  jsou  nedostatečná
nádrž na vodu k hašení požáru na okrajích
obce, neboť sbor má jen 400m hadic. Okraje
jsou odkázány na malé studny a poloprázdné
rybníčky.
Požárníci  oslavili  v  tomto  75.  výročí
založení  sboru.  Dne  2.  června  bylo
uspořádáno veřejné cvičení na obecní louce k
němuž se dostavilo celkem 20 jednot: Benešov
(ženy),  Hrusice,  Kolovraty,  Lensedle,
Mnichovice,  Myšlín,  Mukařov,  Pětihosty,
Poddubí,  Říčany,  Samechov,  Senohraby,
Strančice,  Struhařov,  Světice,  Svojetice,
Tehovec,  Turkovice,  Všestary,  Zvánovice.
Celkem 132 mužů, 46 žáků a žákyň, 15 žen a
na 200 hostů. Seřadiště bylo na náměstí u
pomníku  padlých.  Zde  byl  položen  věnec  a
promluvil  Řehák  Josef.  Seřazený  pochodový
proud táhl na cvičiště.
Z proslovu předsedy Josefa Novotného uvádím:
Slavíme 75 let svého trvání. Po celou tu
dobu uchovala si jednota ten nejvlastnější
řád, nezištně a dobrovolně pomáhat v boji
proti požárům. Pak vychovávat ze svých členů
uvědomělé občany se smyslem pomoci tam, kde
toho  bude  třeba,  jakož  i  plnit  poslání
služby  zdravotní  i  kulturní.  Proto  jsme
velmi  rádi,  že  na  naše  jubileum  přišly
jednoty ze širokého okolí. 
1958
Motorová stříkačka má poruchy. V Ondřejově
je málo vody, požární zásoba vody je jen v
nádrži u pomníku a ve větších studnách. To
na  požár  nestačí.  Oba  rybníčky  na  okraji
městečka  jsou  bez  vody.  Dolní  je  zanesen
blátem a zadní nemá dostavenou hráz. Sbor má
hadic jen na 200m.

1960
Ani  v tomto  roce  nebyla  dohotovena  nová
hasičská  zbrojnice.  V  poslední  týdny  roku
byla sice zakryta taškami, ale celá stavba
byla promočena silnými dešti. Bude vysýchat
nejméně rok. Peněz na dostavění bylo málo a
pracovníků ještě méně.
1961
Byla  dostavěna  zbrojnice  požárníků.  Práce
většinou  provedená  brigádnicky  s  dodáním
dřeva ze selských lesů. Své místnosti zde
mají  požárníci  a  čs.  červený  kříž-místní
skupina.
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Naše současná hasičárna

Počet členů 56. Sbor je rozdělen na dvě skupiny.
Mladí, kteří jsou doma v
Počet členů 56. Sbor je rozdělen na dvě skupiny.
Mladí, kteří jsou doma v práci, a tedy pohotovy
zasáhnout.  Těch  je  celkem  9  mužů  vedených
Václavem  Vycpálkem  čp.30.  Nyní  se  cvičí  a
doplňuje  druhá  skupina  starších,  kteří  již
nebudou  povoláni  k  vojenské  službě.  Těch  je
celkem  15  mužů.  Tato  druhá  skupina  tvoří
podstatnou složku ve skupině občanské svépomoci.
Velitel  Novotný  Josef  st.  čp.  63;  pokladník
Šenych František.
1964
Předsedou  je  Václav  Tesařík;  velitel:Antonín
Šebl; členové: Fuka Vladimír, Chytráček Miroslav,
Hnízdo Jindřich, Pospíšil Václav, Šála Bedřich,
Šála  Jan,  Šafra  František,  Šenych  František,
Švanda Václav, Řehák Václav, Vávra Josef, Vávra
Jan  ml.,  Vilhelm  Václav,  Vycpálek  Jaroslav,
Zdvihal  Josef,  Znamenáček  Bohumil,  Sadílek
Zdeněk, Havránek František.
1965
Požární sbory v Ondřejově i v Turkovicích jsou
dostatečně  vybaveny  a  schopny  zasáhnout,  toho
však v tomto roce nebylo potřeba. Velmi dobrého
umístění  a  uznání  došly  oba  požární  sbory  v
květnu na okrskovém požárním cvičení v Ondřejově.

1982
Oprava požární zbrojnice
1985
Okrskový přebor požárních družstev na hřišti.
1.5.1986 
Okrskový přebor požárnických družstev na hřišti.
1991
Byla zbourána stará hasičárna na náměstí vedle
kostela.
1996
v dubnu se začíná upravovat požární zbrojnice.
1999
Starosta:  František  Lán;  velitel  jednotky:  Jan
Šafra;  jednatel:  Jiří  Kycler;  hospodář:  Zdeňka
Šebková; preventista: Jan Vávra. Počet členů: 54

Záznamy o požárech uvedených v obecní kronice:
      3.  července  1871 vyhořely  stodoly  u
hospodářství číslo 11,10,84,95 a 9. 

5. října 1935 po výbuchu nějaké třaskaviny
se vzňalo bytové zařízení v bytě čp. 104.

V noci z 25. na 26. listopadu 1935 vzňaly
se krovy nad strojovou parní pilou pana Sajdla;
pravděpodobně  od  jiskry  parního  kotle  pomocí
dřevitého  prachu.  Oheň  zpozorovali  manželé
Macháčkovi bydlící v této části budovy. Pan Sajdl
ihned vypustil páru z kotle, čímž se požár značně
ztlumil. Záhy bylo zalarmováno místní hasičstvo,
které  požár  se  svojí  motorovou  stříkačkou  v
zárodku zdolalo.

V neděli ráno 30. srpna 1936 vyhořel domek
Ant.  Tlamichy  a  Josefa  Kruckého  v  Hrad.
Střimelicích.  K  požáru  se  dostavil  ondřejovský
hasičský sbor s motorovou stříkačkou.

V neděli dne  20. listopadu 1938 ve 2 hod
odpoledne vyhořela z neznámé příčiny stodola Anny
Drazdilové čp. 113. Obětavým úsilím sboru hasičů
a  občanů  se  podařilo  požár  lokalizovat  a
zachránit přilehlé budovy.

Roku  1951 snad  z  neopatrnosti  při
rozvařování asfaltu, vznikl požár v domě čp.217
p. architekta Antonína Novotného.

2.1.1952 okolo druhé hodiny ranní vznikl
požár  v  domě  čp.  40  p.  Františka  Šebla  od
špatného  kouřového  vedení.  Byl  však  záhy
zpozorován a hned v zárodku uhašen.

Z 11.  na  12.  dubna  1963 byl  úmyslně
zapálen obytný dům čp. 54.

16.5.1972 asi po 17 hod. vznikl požár u
Trojánků.  Shořela  stodola  a  část  střechy  nad
obytnou budovou.

  www.hasiciondrejov.net
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 Co je psáno v     obecní kronice – rok 1935  

   Oheň u Mračků
Následkem  výbuchu  nějaké  třaskaviny  vzňalo  se  5.října
odpoledne bytové zařízení v bytě p. Mračka č.p. 104. Oheň byl
uhašen.

   Hříště Sportovního klubu
Na  žádost  místního  sportovního  klubu  a  dle  návrhu  pana
poštmistra Kloučka povolilo obecní zastupitelstvo po schválení
okresním úřadem vykáceti as 800 sáhů lesa pod Pecným ku
zřízení fotbalového hříště. Pozemek jest klubu pronajat na 6 let
bezplatně a klub si ho vlastním nákladem upraví.

   Koupaliště
Místní okrašlovací spolek za přispění rodáků a obce provádí
úpravu rybníka Votavky na koupaliště dle projektu pana Ing.
Brázdila.  Úprava  se  bude  díti  postupně  podle  finančních
možností okrašlovacího spolku. Letošním suchem byl rybník
přes léto prázdný.

   Ukradené věci z kostela nalezeny
Po válce v roce 1920 byly neznámým pachatelem ze zdejšího
kostela  uloupeny oltářní  věci.  Památné,  ručně  zpracované  a
300  let  staré  cimborium,  vzácná  monstrance,  kalich,  mešní
prádlo a jiné předměty. Po čase bylo nalezeno několik plíšků
z této krádeže u Drahobudic, patrně vyhozených z vlaku. Nyní
po 15 letech nalezl muž z Kostelce nad Černými lesy v lomě
nad penčickou hájovnou, kde honil divokého králíka, kalich,
cimborium, monstranci v králičí díře. Nález odevzdal četnické
stanici v Kostelci.  Pan katecheta Pešek poznal tyto předměty
jako majetek ondřejovského kostela, ač jsou silně poškozeny.
Zvláště  monstrance,  již  100  let  stará,  má  zlaté  paprsky
ulámány a cimborium by vyžadovaly opravy asi za dva tisíce.

      Kolaudace
Obecní  stavební  komise  kolaudovala  tyto novostavby: Josef
Klokočník č. 198, p.Bittner 199, p.Buzek 200, p.Svoboda 201,
F.Vorlíček 202,  A.Vaňous  203,  J.Horák  204,  J.Dřízhal  205,
J.Křivánek 206, V.Novák 207

   
Obecní rozpočet na rok 1936
Úhrnná potřeba činí 73.190 Kč
Řádná úhrada           45.883 Kč
Schodek                    27.307 Kč se uhradí

40% přirážkou k dani činžovní
300 % přirážkou k ostatním daním

V roce 1935 se narodilo v Ondřejově 11 dětí 
(5 chlapců, 6 děvčat

Zemřelo 8 osob (2 muži, 6 žen)

AUTODOPRAVA JELÍNEK
Přistavení  velkoobjemového  kontejneru,
skříně, vyklízení sklepních a půdních prostor,
odvoz železného šrotu,  likvidace pozůstalosti
a  veškeré  stěhování.  Dovoz  štěrku,  písku,
úpravy zahrad. tel. 606561258

   Hiporehabilitace v Ondřejově  

Čtvrtým rokem působí  v Ondřejově Klub Kvítek -  neziskové
občanské  sdružení,  jehož  hlavním  posláním  je  poskytování
hiporehabilitace. 

Hiporehabilitace zahrnuje všechny formy terapie pomocí koně -
hipoterapii,  jezdectví  handicapovaných a léčebně-pedagogické ježdění.
Hipoterapie je léčebná jízda na koni kde                                       kůň je
zdrojem  pohybových  impulzů,  kterým  se  jezdec  přizpůsobuje.
Hipoterapie napomáhá k nácviku chůze, ke zlepšení koordinace pohybu,
k tréninku  rovnováhy atd..  Jezdectví  handicapovaných  je  určeno   pro
jezdce,  kteří  prošli  hipoterapií  a  jejich  fyzický  i  psychický  stav  jim
umožňuje zvládnout obtížnější výcvik. Na rozdíl od hipoterapie zde již
jezdec s koněm aktivně pracuje a sám si ho ovládá. Handicapovaní jezdci
mohou jezdit  jak rekreačně, tak i závodně v disciplínách paradrezúra a
paravoltiž.  Podle  stupně  postižení  jsou  jezdci  při  závodech  rozděleni
klasifikátorem  do  čtyř  skupin  –  první  je  pro  jezdce  s nejtěžším
postižením a jezdí se v kroku. Ve čtvrté skupině jezdí jezdci na úrovni
druhého  stupně  obtížnosti  pro  zdravé  jezdce.  Léčebně  pedagogické
ježdění  je  určeno  pro  jezdce  s poruchami  mentálního  charakteru  a
s psychickými obtížemi. 

Někteří naši členové se hiporehabilitaci věnují již téměř 18  let
a  za  tu  dobu  získali  značnou  praxi  jak  při  vlastní  práci,  tak  i  při
odborných  stážích  a  seminářích  doma  i  v zahraničí.   Máme  tým
zkušených odborníků  –  trenéry jezdectví  (A.Beránková a  J.Zenklová),
lékaře  (MUDr.  J.Kulichová)  a   fyzioterapeuta  (E.Hanušová).  Naše
lékařka  indikuje  jezdce  k hiporehabilitaci  a  je  současně  i  jediným
mezinárodním  klasifikátorem  handicapu  pro  jezdectví  v ČR.
Předsedkyně klubu je i předsedkyní technické komise pro jezdectví při
Českém svazu tělesně postižených sportovců. 

S činností  jsme  začínali  v Praze,  ale  již  čtvrtým  rokem
pracujeme  v Ondřejově.  Koně  máme  ustájené  na  pozemku  manželů
Beránkových. Díky vstřícnosti a pochopení dalších místních občanů  ( J.
Bohata, J.  Šafra, JUDr. Šimek, MUDr. J.Vinopal ,  M. Vrtišková) jsme
mohli postupně ohradit   výběhy a dát tak našim koním za jejich práci
nejlepší odměnu. Díky panu Šafrovi jsme  mohli vybudovat i pískovou
jízdárnu, která je pro náš provoz naprosto nezbytná.  

Ve výcviku máme tři koně. Dva čeští teplokrevníci - světlejší
Buráček  a  tmavší  Robert  –  se  mimo  pravidelné  práce  zúčastňují
národních  i  mezinárodních  závodů  s  našimi  handicapovanými jezdci.
Třetího   koně   Draka  nám pro  výcvik a  práci  s dětmi  zapůjčuje  pan
B.Šála.  

V současné době máme 34 členů (včetně nejezdících). Někteří
dochází na hipoterapii, dva handicapovaní jezdci za klub soutěží a další
pomáhají  svým  handicapovaným  kamarádům  při  jejich  lekcích  a
pomáhají při zajištění celého provozu.

Kromě  pravidelné  práce  pořádáme  i  různé  akce.  Největší,
kterou  jsme letos  1.-3.  října  uspořádali,  bylo Mezinárodní  mistrovství
České republiky v paradrezůře v Praze v jezdecké hale InExpo Group na
Císařském ostrově. Zúčastnili se ho jezdci ze čtyř států – Itálie, Německa,
Slovenska  a České republiky. Obě naše jezdkyně se velmi snažily - H.
Kratochvílová  s Robertem svoji  soutěž  vyhrála  a  Z.  Kocmanová  byla
s Buráčkem ve své skupině jednou první a dvakrát druhá. Kromě soutěží
byly do  programu zařazeny  i  ukázky hipoterapie  našich  dětí   a  další
doprovodný  program.  Závody  byly  velmi  kladně  ohodnoceny  jak
samotnými  jezdci,  tak  i  zahraničními  zástupci  IPEC  (International
Paralympic Equestrian Committee). Proto chceme tyto závody příští rok
pořádat znovu, tentokrát v termínu 14.-16.10. 2005 na stejném místě. 

Naše  jezdkyně  Z.  Kocmanová   splnila  zatím  jako  jediný
handicapovaný jezdec v ČR zkoušky České jezdecké federace a získala
licenci, která ji opravňuje ke startům v běžných soutěžích se zdravými
jezdci. Toho letos využila a  jejím největším úspěchem bylo šesté místo
z dvanácti startujících.

Pro  handicapované  děti  účastnící  se  hipoterapii  jsou  výkony
našich  handicapovaných  jezdců  velkým příkladem.  Ukazují  dětem ,  a
nejen  jim,  že  i  postižení  lidé  mohou  díky  pevné  vůli  a  píli  něčeho
dosáhnout a to je motivuje nejen při hipoterapii, ale především v běžném
životě při překonávání různých obtíží, kterých tyto děti rozhodně nemají
málo. 

Jana Zenklová
předsedkyně Klubu Kvítek 
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Jubilea leden – únor

Jiří Bohata, Ondřejov                    70 let
Robert Císař, Třemblat                  91 let
Marie Štádlerová, Třemblat           82 let
Liddy Kaftanová, Třemblat           89 let
Božena Vilhelmová, Ondřejov      82 let
Miloslava Šenychová, Ondřejov    83 let
Anna Kroupová, Turkovice           84 let
Václav Švanda, Ondřejov              85 let
Josif Klezcek, Ondřejov                82 let
Anna Matysová, Třemblat             82 let          

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme a přejeme pevné zdraví do dalších let !!!

Úmrtí:     Marie Vycpálková

Poděkování:

Angličtina na Myšlíně
Máte-li zájem rozšířit si své znalosti nebo začít, máte možnost v hotelu Myšlín, s vyučujícím Davidem Gorem –
americký lektor (vzdělání University of Luisiana). Interval 1x týdně, 2 vyučovací hodiny (2x 45 minut), celkem 34
hodin.
Cena pro  začátečníky a středně pokročilé: 2.390,-Kč, cena pro obchodní angličtinu 3.250,-Kč. Přihlášky nebo více
informací na t.č. 602328858, david.gore@worldonline.cz.

                                SS  P O L E Č E N SP O L E Č E N S  KK  Á     R U B R I K A            Á     R U B R I K A            

Upřímně  děkuji  Obecnímu  úřadu  a  paní
Klokočníkové  a  Staňkové  za  dárek  a  hezké
popovídání při příležitosti mých 85. narozenin. Velmi
mě to potěšilo.                       Jan Šebl, řezník 

Děkuji  srdečně  za  projevené  blahopřání  a  dárek
k mým  pětaosmdesátým  narozeninám.  Současně
děkuji paní Sadílkové za jeho předání.
                                           Ing. František Císař

Děkuji  obecnímu  úřadu  za  blahopřání  a  milý
dárek,  který  mi  předala  paní  Eliášová  k mým  80.
narozeninám.     Věra Vávrová

Děkuji obecnímu úřadu v Ondřejově za blahopřání
a  dárek  k mým  narozeninám,  který  mi  jménem
obecního  úřadu  předala  paní  Staňková  s paní
Klokočníkovou.                  J. Páleníková      
 

Děkuji paní Ivaně Klokočníkové, která mi za OÚ
předala blahopřání a dárek k mým narozeninám.
                                           E.Micková 

                                                                 

CENA:5 Kč
Vydává OÚ Ondřejov. Šéfredaktor Ing. P. Řezba. 
Registrováno zn.MK ČR E 12695.

Narození:    Kateřina Moravová

Vítáme Kateřinu Moravovou mezi sebe
 a přejeme hodně zdraví a štěstí do života!!!

Hasičský ples se blíží...

Tímto  Vás  srdečně  zveme  na  tradiční  hasičský
ples,  který  se  v  letošním  roce  uskuteční  12.  března
v kulturním  domě.  Poté,   co  jsme  po  letní  zábavě
zaznamenali  velmi  kladný  ohlas  na  kapelu  PROFIL,
dohodli jsme se s nimi i na tomto zimním plese. Kdo tedy
byl v létě,  ví na co se může těšit,  kdo nebyl  ať přijde  a
posoudí. Připravujeme pro Vás opět různé soutěže,  kdo se
bude chtít pobavit, uděláme vše, aby se pobavil.

Zároveň  bychom  rádi  připomněli,  že  výtěžek
z plesu  je  vždy  v plné  výši  použit  na  nákup  nové  či
modernizaci  stávající  techniky  a  vybavení  našeho
hasičského  sboru.  Doufáme  proto,  že  se  dostavíte
v hojném počtu a vyjádříte tak naší jednotce podporu. 

Vstupné  však  většinou  pokryje  stěží  náklady  na
kapelu a elektřinu, takže velikost výtěžku z plesu je dána
velikostí  výtěžku  z  tomboly.  To,   kolik  vyděláme  na
tombole závisí na tom, kolik budeme mít cen. Pokud byste
nám chtěli  přispět  do tomboly, své příspěvky nechávejte
prosím v cukrárně u Šafrů.

Děkujeme a těšíme se na Vás         
                                                  Jan Šafra ml.


